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ZASTUPNIČKO PITANJE

Molim  ministra  gosp.  Srđana  Mandića  da  mi  u  skladu  sa  rokovima  predviđenim
Poslovnikom SKS dostavi odgovore u pisanoj formi na pitanja koja se odnose na veoma
lošu   situaciju  u  KS   u  rubnim  općinama  zbog  problema  neosvijetljenih  ulica  ili
neosvijetljenih čak kompletnih naselja.

 Koliko  je ukupno zaprimljeno prijava za rasvjetu koja nije u funkciji od početka
2019. godine do danas?

 Koji je rok prema Pravilniku preduzeća nakon prijave za otklanjanje kvarova ili
zamjenu rasvjetnih tijela?

 Koliko je ukupno intervencija od početka godine do danas?

 Ko  je  odgovoran  za  ulice  ili  naselja  koja  su  nakon  mnogobrojnih  prijava  i
višemjesečnih čekanja dalje u mraku?

OBRAZLOŽENJE

Predstavnici  mjesnih  zajednica  nas  svakodnevno  zovu  i  žale  se  zbog  brojnih
prijava  za  uličnu  rasvjetu  koja  uopće  nije  u  funkciji  u  rubnim  općinama  Kantona
Sarajevo.  Nakon  brojnih  prijava  Centru  za  nadzor  i  upravljanje  javnom  rasvjetom
Kantona Sarajevo, naših građana,  niko se ne pojavi čak ni nakon nekoliko mjeseci.

Građani  više nemaju strpljenja  mjesecima čekati  na intervencije  zbog toga što nakon
mnogobrojnih poziva kompletna ulica ili naselje ostanu u mraku.

Molim Vas gospodine Mandiću da nam što prije dostavite odgovore na ova pitanja zbog
toga  što  građani  traže  krivce  za  ovakvu  situaciju  u  svima  drugima  samo  ne  u
odgovornima javnih preduzeća koji uredno primaju plaću svaki mjesec.
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